
Število objav: 12
Internet: 8
Tisk: 4
Spremljane teme:
Inženirska dejavnost, ...: 1
Inženirska zbornica ...: 1
Barbara Škraba Flis: 0
Gradbeni zakon: 2
Zakon o ... načrtovanju: 0
Zakon o ... arhitektih: 0
Gradbena parcela: 1
Evidenca stavbnih zemljišč: 0
Svetovni gradbeni forum 2019: 0
Gradbeništvo, graditev: 10

Zbirka medijskih objav
INŽENIRSKA ZBORNICA SLOVENIJE,
za obdobje 17. 10. 2019
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Internet Naslov Profesorska elita si spet deli dodatne milijone

Zaporedna št.
1

Medij; Doseg Siol.net; 670.564, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 10. 2019

Stran v zbirki:
9

Avtor V. L.

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...dežurstvo, še poroča Pop TV. Kot še dodajajo na televiziji, so najvišje zneske prejeli zaposleni na fakultetah za 
elektrotehniko, medicino, strojništvo,  in upravo. "Študirajte tehniko in naravoslovje"Najvišji znesek je prejelgradbeništvo
Janko Drnovšek, predstojnik Katedre za merjenja in robotiko in vodja Laboratorija... 

Internet Naslov Število delovno aktivnih oseb avgusta nekoliko nižje kot julija

Zaporedna št.
2

Medij; Doseg Sta.si; 520.000, Slovenija

Rubrika, Datum Slovensko gospodarstvo; 16. 10. 2019

Stran v zbirki:
10

Avtor STA

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...dejavnostih zvišalo, v osmih pa znižalo. Na letni ravni se je to število znižalo v šestih, zvišalo pa v 14 dejavnostih; 
najbolj se je zvišalo v dejavnosti  (za približno 5300 ali za 8,9 odstotka) in v predelovalnih dejavnostih (za gradbeništvo
približno 4300 ali za 2,1 odstotka). V dejavnosti trgovina, vzdrževanje in... 

Internet Naslov Na ljubljanski univerzi iz tržne dejavnosti v treh letih za 11,8 milijona evrov dodatkov

Zaporedna št.
3

Medij; Doseg Primorske.si; 154.470, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 10. 2019

Stran v zbirki:
13

Avtor STA

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...dodatek, za dopolnilno delo, za specializacijo, dežurstvo. Najvišje zneske so prejeli zaposleni na fakultetah za 
elektrotehniko, medicino, strojništvo,  in tudi upravo. Profesorji oziroma drugi zaposleni so visoke zneske gradbeništvo
prejeli predvsem na račun tržne dejavnosti fakultet. Rekorder ob plači prejel skoraj... 

Tisk Naslov Pri Sežani naj bi zrasel logistični center Tedija

Zaporedna št.
4

Medij; Doseg Delo; 153.990, Slovenija Stran: 9 Površina: 389 cm2

Rubrika, Datum Gospodarstvo; 17. 10. 2019

Stran v zbirki:
14

Avtor Maja Grgič, Nejc Gole

Teme Gradbena parcela

Povzetek
...predvidena optimizacija urejanja gospodarske javne infrastrukture. Občina in omenjeni družbi bosta z zamenjavami 
zemljišč oblikovali lastniško zaključene . Tedi je trgovska družba z neživilskim programom za gradbene parcele
vsakdanjo rabo, ki ima po Evropi približno 2150 prodajnih mest in je tako med vodilnimi v svojem tržnem... 

Tisk Naslov Kdo je vodja pri načrtovanju objektov?

Zaporedna št.
5

Medij; Doseg Delo; 153.990, Slovenija Stran: 7 Površina: 501 cm2

Rubrika, Datum Mnenja; 17. 10. 2019

Stran v zbirki:
16

Avtor Črtomir Remec

Teme
Inženirska dejavnost, inženirji , Inženirska zbornica Slovenije , Gradbeni zakon , Gradbeništvo, 
graditev

Povzetek
...Gostujoče pero Kdo je vodja pri načrtovanju objektov? V zadnjem času si tako inženirji ( , strojništva, gradbeništva
elektrotehnike, geodezije...) kot arhitekti prizadevamo pojasniti, kaj pomeni vodenje projekta. Argumente naštevamo na 
obeh straneh; osnovna... 
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Internet Naslov 6. dan odprtih vrat na UL FGG

Zaporedna št.
6

Medij; Doseg Napovednik.com; 111.071, Slovenija

Rubrika, Datum ostalo; 16. 10. 2019

Stran v zbirki:
18

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...Kaj: Dan odprtih vrat na Fakulteti za  in geodezijo Kdaj: četrtek, 17.10.2019 od 9.00 do 17.00 Kje: gradbeništvo
Fakulteta za  in geodezijo, Jamova cesta 2, Ljubljana Prireditelj: Fakulteta za  in geodezijo gradbeništvo gradbeništvo
Tudi letos bo ljubljanska Fakulteta za  in geodezijo odprla vrata slovenskim dijakom. Že šesto... gradbeništvo

Tisk Naslov Končujejo se največje naložbe

Zaporedna št.
7

Medij; Doseg Gorenjski glas - Jurij; 28.000, Slovenija Stran: 3 Površina: 677 cm2

Rubrika, Datum Oglas; 4. 10. 2019

Stran v zbirki:
20

Avtor Danica Zavrl Žlebir

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...čeprav je sicer država v proračunu zagotovila denar zanjo. Gradbeno dovoljenje je bilo namreč zavrnjeno in država je
začela spet voditi postopek po novi , po kateri bo potrebna tudi presoja vplivov na okolje. gradbeni zakonodaji
Dovoljenje zdaj izdaja ministrstvo za okolje, nič več upravna enota. Pričakujem, da bo do konca... 

Tisk Naslov Celjanovih 7

Zaporedna št.
8

Medij; Doseg Celjan; 17.000, Slovenija Stran: 6 Površina: 188 cm2

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 10. 2019

Stran v zbirki:
21

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...|4 I 5 B 6 B fj 7 Tomaž Benčina, predsednik uprave Cinkarne Celje, ki je za vzorno skoraj 50-letno sodelovanje prejela
srebrno plaketo Fakultete za  in geodezijo Univerze v Ljubljani, ki je nagrade podelila ob svoji 100. gradbeništvo
obletnici. Damir Grgič, trener košarkaric ŽKK Cinkarna Celje, bo tudi v prihodnje... 

Internet Naslov Število delovno aktivnih oseb v dejavnosti trgovine v avgustu 2019 za več kot 10% višje kot 
pred petimi leti

Zaporedna št.
9

Medij; Doseg Stat.si; , Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 10. 2019

Stran v zbirki:
22

Avtor Unknown

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...v osmih pa znižalo. Glede na avgust 2018 se je to število znižalo v šestih, zvišalo pa v štirinajstih dejavnostih; najbolj 
se je zvišalo v dejavnosti  (za približno 5.300 ali za 8,9 %) in v predelovalnih dejavnostih (za približno gradbeništvo
4.300 ali za 2,1 %). Število delovno aktivnih oseb v dejavnosti trgovina,... 

Internet Naslov Na ljubljanski univerzi iz tržne dejavnosti v treh letih za 11,8 milijona evrov dodatkov

Zaporedna št.
10

Medij; Doseg Iusinfo.si; , Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 10. 2019

Stran v zbirki:
24

Avtor STA

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...dodatek, za dopolnilno delo, za specializacijo, dežurstvo. Najvišje zneske so prejeli zaposleni na fakultetah za 
elektrotehniko, medicino, strojništvo,  in tudi upravo. Profesorji oziroma drugi zaposleni so visoke zneske gradbeništvo
prejeli predvsem na račun tržne dejavnosti fakultet. Rekorder je po poročanju POP... 
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Internet Naslov Rešimo Slovenijo – odmev na pisanje v Oni

Zaporedna št.
11

Medij; Doseg Demokracija.si; , Slovenija

Rubrika, Datum ostalo; 16. 10. 2019

Stran v zbirki:
26

Avtor Žurman Iva Pavlin

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...transparent na katerega sem napisala: ZA svobodo govora, resnico v medijih, pravno državo, na drugi strani pa sem 
napisala: PROTI mafiji v sodstvu, zdravstvu, , financah, ). Gre za Slovenijo, ki jo v razvoju že prehitevajo gradbeništvu
nekdanje socialistične države, danes članice EU. Odgovornost vedno nosi vladajoča elita... 

Internet Naslov Na ljubljanski univerzi iz tržne dejavnosti v treh letih za 11,8 milijona evrov dodatkov

Zaporedna št.
12

Medij; Doseg Findinfo.si; , Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 16. 10. 2019

Stran v zbirki:
28

Avtor STA

Teme Gradbeništvo, graditev

Povzetek
...dodatek, za dopolnilno delo, za specializacijo, dežurstvo. Najvišje zneske so prejeli zaposleni na fakultetah za 
elektrotehniko, medicino, strojništvo,  in tudi upravo. Profesorji oziroma drugi zaposleni so visoke zneske gradbeništvo
prejeli predvsem na račun tržne dejavnosti fakultet. Rekorder je po poročanju POP... 
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Profesorska elita si spet
deli dodatne milijone

Šlo je predvsem za izplačila iz tržne dejavnosti, pa tudi izplačila za delovno
uspešnost, povečan obseg dela, mentorstvo, položajni dodatek, dopolnilno
delo, za specializacijo in dežurstvo. 

210 zaposlenih na 26 fakultetah, ki spadajo pod
Univerzo v Ljubljani, si je v treh letih ob redni

Avtor: V. L.
 1,54

Foto: Thinkstock

Siol.net 16.10.2019 
SredaDržava: Slovenija

Doseg: 670.564

09:35
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https://siol.net/novice/slovenija/210-profesorjev-si-je-poleg-plac-razdelilo-se-slabih-12-milijonov-evrov-509636
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plači izplačalo še 11,8 milijona evrov, je poročal
Pop TV.

Petnajst profesorjev oziroma drugih zaposlenih na fakultetah

Univerze v Ljubljani (UL) je v letih 2016, 2017 in 2018 prejelo več

kot sto tisoč evrov avtorskih honorarjev, podjemnih pogodb in

različnih dodatkov, so poročali. Šlo je predvsem za izplačila iz tržne

dejavnosti, pa tudi izplačila za delovno uspešnost, povečan obseg

dela, mentorstvo, položajni dodatek, dopolnilno delo, za

specializacijo in dežurstvo, še poroča Pop TV.

Kot dodajajo na televiziji, so najvišje zneske prejeli zaposleni na

fakultetah za elektrotehniko, medicino, strojništvo, gradbeništvo in

upravo.

"Študirajte tehniko in naravoslovje"

Najvišji znesek je prejel Janko Drnovšek, predstojnik Katedre za

merjenja in robotiko ter vodja Laboratorija za metrologijo in

kakovost na Fakulteti za elektrotehniko. Ob redni plači je v treh letih

prejel skoraj 197 tisoč evrov, večinoma kot avtorski honorar za tržno

dejavnost in dodatke na plačo. Kot so izračunali kolegi s Pop TV, je

Siol.net 16.10.2019 
SredaDržava: Slovenija

Doseg: 670.564
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tako ob plači na mesec na račun v povprečju prejel 5.472 evrov

bruto. Drnovšek je za televizijo dejal, da vse delo do zadnjega evra

že 35 let poteka prek Fakultete za elektrotehniko. Kot je še dejal, je

plačana cela ekipa, ne le on, in dodal: "Lahko samo rečem, študirajte

tehniko in naravoslovje."

Pet zaposlenih na UL, ki so si izplačali največ denarja

Zaposleni Znesek

Janko Drnovšek, Fakulteta za elektrotehniko
196.968,29
€
 

Marjan Bilban, Medicinska fakulteta 155.598,87
€

Miha Boltežar, Fakulteta za strojništvo 148.041,00
€

Peter Pregelj, Medicinska fakulteta 147.197,21
€

Ana Petkovšek, Fakulteta za gradbeništvo in
geodezijo

142.603,64
€
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Novinarji Pop TV so poročali tudi o številnih nezadovoljnih in

ogorčenih zaposlenih, ki se niso hoteli izpostaviti z imenom in

priimkom, saj se bojijo za svoje službe. Govorili so o izkoriščanju,

ustrahovanju in profesorskih fevdih.

Kot je povedal eden od sogovornikov, je univerza izkoristila

avtonomijo, pri čemer ne gre za svobodo pri raziskovanju, ampak za

"svobodo razporejanja denarja, to pa ni prav, ker je to javni denar, in

mislim, da jih moramo k odgovornosti poklicati vsi preostali".

Rektor: Niso vsa visoka izplačila nujno neupravičena

Igor Papič, rektor Univerze v Ljubljani, pravi, da bo vsa

neupravičena izplačila predal tožilstvu, podatke o plačah, dodatkih,

avtorskih honorarjih in podjemnih pogodbah pa bodo v anonimni

obliki objavili na spletnih straneh fakultet in UL. Kot je še dejal za

Pop TV, visoka izplačila niso nujno neupravičena. "Če nekdo dela

dvakrat več, naj zasluži dvakrat več," pravi. Bolj problematični so

tisti, ki ne opravijo niti osnovne pedagoške dejavnosti, to je

šest pedagoških ur na teden, je za Pop TV še povedal rektor.

Z dodatki so si v času varčevanja zviševali plače
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Pred leti so Slovenijo razburili dodatki za stalno pripravljenost, ki so

si jih izplačevali na desetih fakultetah ljubljanske univerze. Skupaj

naj bi si izplačali za več kot 1,7 milijona evrov. S spornimi dodatki

so si v obdobju krize in varčevalnih ukrepov v javnem sektorju

zaposleni na fakultetah zviševali plače.
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Število delovno aktivnih oseb avgusta nekoliko 
nižje kot julija
Konec avgusta je bilo v Sloveniji okoli 893.200 delovno aktivnih oseb, kar je 0,1 odstotka manj kot v prejšnjem mesecu in 
za 2,4 odstotka več kot konec avgusta 2018. Število zaposlenih oseb se je na mesečni ravni znižalo za 0,1 odstotka na 
okoli 802.000, število samozaposlenih oseb pa se je zvišalo za 0,2 odstotka na 91.200.
Število delovno aktivnih moških se je na mesečni ravni znižalo za 0,1 odstotka na nekaj manj kot 492.400. Za prav toliko 
se je znižalo tudi število delovno aktivnih žensk na nekaj manj kot 400.800, je danes objavil statistični urad.
Z vidika statističnih regij, v katerih imajo delovno aktivne osebe delo, se je število delovno aktivnih avgusta na mesečni 
ravni znižalo v vseh regijah, razen v savinjski in pomurski statistični regiji, kjer se je število povečalo za okoli 100. 
Najizraziteje se je število znižalo v podravski statistični regiji, in sicer za 0,2 odstotka.
Glede na lanski avgust se je število delovno aktivnih oseb zvišalo v vseh statističnih regijah. Najizraziteje se je zvišalo v 
osrednjeslovenski (za 2,4 odstotka), v podravski statistični regiji (za 2,5 odstotka) in v savinjski statistični regiji (za 2,3 
odstotka).
Z vidika dejavnosti, v katerih so imele delovno aktivne osebe zaposlitev, se je število delovno aktivnih oseb avgusta glede
na julij v 12 dejavnostih zvišalo, v osmih pa znižalo. Na letni ravni se je to število znižalo v šestih, zvišalo pa v 14 
dejavnostih; najbolj se je zvišalo v dejavnosti gradbeništvo (za približno 5300 ali za 8,9 odstotka) in v predelovalnih 
dejavnostih (za približno 4300 ali za 2,1 odstotka).
V dejavnosti trgovina, vzdrževanje in popravila motornih vozil je konec avgusta delalo okoli 114.400 delovno aktivnih oseb
. Od tega jih je bilo zaposlenih 93 odstotkov, samozaposlenih pa sedem odstotkov.
Število delovno aktivnih oseb v dejavnosti trgovina, vzdrževanje in popravila motornih vozil je na mesečni ravni ostalo na 
enaki ravni. Glede na lanski avgust pa se je število povečalo za nekaj več kot 2400 ali za dva odstotka.
V zadnjih petih letih se je število delovno aktivnih oseb v dejavnosti trgovine povečalo za nekaj manj kot 10.700 ali za 
10,3 odstotka, najbolj se je povečalo v trgovini na drobno, razen z motornimi vozili, in sicer za nekaj več kot 5000.
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Na ljubljanski univerzi iz tržne dejavnosti v treh
letih za 11,8 milijona evrov dodatkov

STA   Slovenija   16. 10. 2019, 13.59

Na Univerzi v Ljubljani so po poročanju POP TV okoli 200 posameznikom v treh letih razdelili 11,8
milijona evrov iz tržne dejavnosti. To področje je pod drobnogled vzela tudi notranja revizija leta 2016,
ki sta ji sledili še dve, ključni očitki pa so konflikt interesov, konkurenca in nejasnosti, ali je delo
opravljeno zunaj rednega delovnega časa.

Na Univerzi v Ljubljani so okoli 200 posameznikom - profesorjem in drugim zaposlenim - v treh letih razdelili 11,8 milijona evrov iz
tržne dejavnosti.  Foto: STA

LJUBLJANA > Medij je objavil seznam 15 profesorjev in drugih zaposlenih, ki so v letih 2016-2018 dobili
izplačanih po več kot 100.000 evrov avtorskih honorarjev, podjemnih pogodb in različnih dodatkov iz tržne
dejavnosti. Več kot 30.000 evrov dodatka iz tržne dejavnosti pa je prejelo 210 zaposlenih na 26 fakultetah.
Dodatki iz tržne dejavnosti so bili izplačani za delovno uspešnost, povečan obseg dela, mentorstvo, kot
položajni dodatek, za dopolnilno delo, za specializacijo, dežurstvo.

Najvišje zneske so prejeli zaposleni na fakultetah za elektrotehniko, medicino, strojništvo, gradbeništvo in tudi
upravo. Profesorji oziroma drugi zaposleni so visoke zneske prejeli predvsem na račun tržne dejavnosti
fakultet.
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Rekorder ob plači prejel skoraj 197.000 evrov
Rekorder je po poročanju POP TV redni profesor, predstojnik katedre za merjenja in robotiko in vodja
laboratorija za metrologijo in kakovost na fakulteti za elektrotehniko Janko Drnovšek. V treh letih je ob redni
plači prejel skoraj 197.000 evrov - glavnino kot avtorski honorar za tržno dejavnost ter dodatke na plačo
(položajni dodatek, dodatek za povečan obseg dela, mentorstvo). Kot redni profesor prejme tudi najvišjo plačo
na fakulteti, skoraj 60.000 evrov letno osnovne bruto plače.

Drnovšek je po navedbah televizije zatrdil, da vse delo do zadnjega evra že 35 let poteka prek fakultete za
elektrotehniko. Trdi, da se njegovo tržno delo ne zažira v pedagoško, "ravno obratno, doseči status rednega
profesorja zahteva mnogo, mnogo let odrekanja. In ta zažira družinsko življenje," je dejal.

Na fakulteti za elektrotehniko, ki ima med prvimi 15 prejemniki visokih dodatkov dva zaposlena, so poudarili
predvsem pomen prenašanja znanja med akademskim okoljem in gospodarstvom. "Zaradi specifičnega,
pretežno avtorskega angažmaja in aktivnosti v sklopu pridobljenih projektov, so nekateri naši sodelavci v
breme svojega prostega časa pripravljeni prevzeti dodatne obveznosti. Tovrstno delo redno zaposleni
opravljajo poleg rednega dela in zunaj rednega delovnega časa. Dodatno delo in dosežke zaposlenih pa je
treba ustrezno ovrednotiti in nagrajevati," so pojasnili v odzivu za televizijo.

Med prejemniki najvišjih dodatkov jih je sedem z medicinske
fakultete
Na seznamu prejemnikov najvišjih dodatkov iz tržne dejavnosti je tudi sedem zaposlenih na medicinski
fakulteti. Kot je pojasnil dekan Igor Švab, z denarjem, ki ga zaslužijo na trgu, financirajo celo vrsto dejavnosti,
prispevajo k razvoju fakultete in univerze. "Majhen delež tega denarja pa namenimo za stimulacijo ljudi, ki
tukaj delajo. In ti ljudje si to zaslužijo, ker brez njihovega prispevka teh prihodkov ne bi bilo. In potem bi bila,
če drugega ne, medicinska fakulteta v finančnih težavah," je dodal Švab.

Medicinska fakulteta je po poročanju televizije tudi daleč najbolj tržno dejavna, saj tretjino prihodkov, 19 od 54
milijonov evrov, ustvarijo s tržno dejavnostjo. Kot so zapisali v letnem poročilu, je to denar, ki ga fakulteta
"pridobi z opravljanjem zdravstvenih storitev za zavode s področja zdravstvenega varstva, ministrstvo za
pravosodje, ministrstvo za notranje zadeve ter policijske uprave, z opravljanjem izvedenskih mnenj učiteljev, ki
sodelujejo kot sodni izvedenci pri komisiji fakultete za izvedenska mnenja, z oddajo poslovnih prostorov
Oražnovega dijaškega doma na Wolfovi ulici ter oddajo nezasedenih pedagoških prostorov, z raziskavami za
gospodarska podjetja itd."

Čeprav več kot 90 odstotkov posla opravijo z Univerzitetnim kliničnim centrom Ljubljana, je dekan ostro zavrnil
očitke, da imajo monopolni položaj. "To je trg, ki sega lahko tudi v tujino. Bolnišnice, zdravstveni domovi
pogostokrat preverjajo, ali bi drugje lahko dobili nižje cene, boljše pogoje. Pa se vedno znova odločijo za
medicinsko fakulteto v Ljubljani. Verjetno zaradi tega, ker smo dovolj dobri, pa kljub temu cenovno dovolj
učinkoviti," je dodal.

Papič: Ključno je preučiti, kdo je kaj dobil pod kakšnimi
pogoji
Rektor Univerze v Ljubljani Igor Papič je glede monopolnega delovanja za televizijo dejal, da sta za vsako
pogodbo potrebna vsaj dva podpisnika, eden, ki plača, drugi pa, ki storitev opravlja. Glede izplačevanja
dodatkov pa je zatrdil, da je skrajni čas, da se to uredi, saj bi se moralo že leta 2015. "Ključno je torej, da se
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zadeve glede izplačil uredijo, da so transparentne, da se preuči, kdo je kaj dobil pod kakšnimi pogoji, da je
poslovanje univerze transparentno," je dodal.

"Povezovanje z gospodarstvom je lahko v javnem interesu, ni pa v javnem interesu sodelovanje s podjetji, kjer
je cilj zaslužek profesorjev," pa je bil kritičen predsednik Visokošolskega sindikata Slovenije Marko Marinčič.
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Pri Sežani naj bi zrasel logistični center Tedija
DUTB pred prodajo zemljišča Kupec menda avstrijsko-češko-slovaška družba, ki naj bi za nepremičnino plačala 7,6 milijona evrov

Ljubljana - Pri Sežani bi lah-
ko zrasel večji logistični center,
kjer naj bi svoja skladišča ime-

la tudi nemška trgovska veriga

Tedi. Družba za upravljanje terja-

tev (DUTB) je namreč menda tik
pred prodajo zemljišča pri Sežani
nepremičninskemu podjetju Log

center A, ki je v avstrijsko-češko-
-slovaški lasti.
Nejc Cole, Maja Grgič

Postopek prodaje stavbnega ze-
mljišča pri Terminalu v Sežani je
v sklepni fazi, pravijo v DUTB. »Na

podlagi podpisane prodajne pogod-
be s tujim investitorjem DUTB pri-
čakuje celotno kupnino najpozneje
do konca novembra. Po doslej zna-
nih informacijah naj bi investitor na
predmetnem zemljišču zgradil logi-
stični center,« pravijo v DUTB, kjer

pa ne razkrivajo kupca in kupnine.
Po naših neuradnih informacijah

je kupec družba za razvoj nepre-
mičninskih projektov Log center A.
Aprila so jo ustanovili češka družba
Selvaggio, ki ima 72,9-odstotni de-

lež, avstrijsko nepremičninsko pod-
jetje Go Asset (25,1-odstotni delež)
in slovaški Bauvest (dvoodstotni
delež). Kupnina menda znaša 7,6
milijona evrov brez davka.

Kupci razvijajo velike
logistične projekte

Zemljišče je največje v portfelju

DUTB, meri 334.297 kvadratnih

metrov. Za primerjavo; zemljišče

nekdanjega KLI Logatec, ki ga je
DUTB prodala podjetju Svet Re in
družbi Hoedlmayr, meri nekaj več
kot 100.000 kvadratnih metrov, od

tega je Lonstroff za obrat medicin-
skih elastomerov potreboval 30.000

kvadratnih metrov. Zemljišče leži
ob robu industrijske cone ter ob
regionalni cesti in avtocestnem iz-

vozu Sežana. Avstrijska družba Go
Asset, ki bo razvijala nepremičnin-
ski projekt, naj bi postavila tri hale.

Ena naj bi bila namenjena nem-
škemu trgovcu Tediju. Go Asset je
izpeljala več nepremičninskih pro-
jektov v Avstriji in na Slovaškem,

strokovnjaki so za velike logistične
projekte, je zapisano na njihovi sple-

tni strani. Imena Log center ne nosi

le njihova slovenska družba, ampak

tudi industrijski in logistični hub pri
Bratislavi, ki so ga razvili na 100.000
kvadratnih metrih. V Go Asset nam
na naša vprašanja o projektu v Slo-
veniji niso odgovorili.

Pogovori z občino že v teku

Na občini Sežana so potrdili, da so
jih predstavniki družbe Go Asset
seznanili z ustanovitvijo družbe Log

center A, ki bo izvajala vse aktivno-
sti na območju Sežane. Prav tako

so predstavniki omenjenih družb

predstavili investicijske namere, ki

so skladne z občinskim prostorskim
načrtom (OPN), ki ga tako ne bo tre-
ba spreminjati.

Na občini še pojasnjujejo, da gle-
de na veljaven občinski lokacijski
načrt za poslovno cono Sežana JZ
(OLN) niso predvidene bistvene

spremembe načrtovane kapacite-
te rabe območja, je pa predvidena
optimizacija urejanja gospodarske
javne infrastrukture. Občina in
omenjeni družbi bosta z zamenja-
vami zemljišč oblikovali lastniško
zaključene gradbene parcele.

Tedi je trgovska družba z neživil-
skim programom za vsakdanj o rabo,
ki ima po Evropi približno 2150 pro-
dajnih mest in je tako med vodil-
nimi v svojem tržnem segmentu.
Tedi, ki je bil ustanovljen leta 2004,
je poleg v Nemčiji prisoten tudi v
Avstriji, Sloveniji, na Slovaškem, Hr-

vaškem, Nizozemskem in v Španiji.

Trgovec iz Dortmunda danes zapo-

sluje približno 19.000 ljudi. Na svoji
spletni strani imajo zapisano, da se
nenehno ozirajo po novih lokacijah

za svoje trgovine.
DUTB kupnino pričakuje

do konca novembra.

Zemljišče meri 334.297
kvadratnih metrov.

Go Asset ima tudi logi-
stični hub pri Bratislavi.

iU
DUTB je očitno našla kupca za še eno nepremičnino iz portfelja. Foto Jure Eržen
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Gostujoče pero

Kdo je vodja pri načrtovanju objektov?

Vzadnjem času si tako
inženirji (gradbeništva,
strojništva, elektrotehnike,
geodezije ...) kot arhitekti
prizadevamo pojasniti,

kaj pomeni vodenje projekta.
Argumente naštevamo na obeh
straneh; osnovna razlika je v tem,
da arhitekti zagovarjajo, da so le oni
kompetentni za vodenje projektov za

stavbe, inženirji menimo, da smo za
vodenje usposobljeni tako inženirji kot
arhitekti.

Velika večina bralcev seje verjetno
vsaj bežno že srečala s projektom
za gradnjo stavbe (stanovanjske,
poslovne, hotelske, industrijske ...)
ali inženirskega objekta (most, cesta,
železnica, vodovod, kanalizacija
...). Projektno dokumentacijo, tako
za stavbo kot za inženirski objekt,
izdeluje več strokovnjakov, arhitektov
in inženirjev, saj je dejavnost
projektiranja zelo multidisciplinarna.
Gradbeni zakon predpisuje, da
projektant, torej podjetje, ki je sklenilo
pogodbo za izdelavo projektne
dokumentacije, določi, kdo vodi
izdelavo projekta. Verjetno si vsakdo,

ki se bo znašel v vlogi investitorja,
predstavlja, da si bo za vodjo projekta
izbral tistega, ki mu strokovno najbolj

zaupa in ima ustrezne reference.
Vendar v členu zakona, ki predpisuje
vodjo projekta, piše, daje vodja
projekta iz stroke, ki glede na vrsto

objekta prevladuje. In tu se postavlja
vprašanje, na katerega je treba odgovor
uskladiti tako med inženirji kot med
arhitekti. Kaj je torej merilo, ki določa,

katera stroka je pri stavbi oziroma
inženirskem objektu prevladujoča?
Tega zakon ne določa. Je predstavnik
prevladujoče stroke arhitekt, ki
je odgovoren za arhitekturno
projektiranje stavbe? Je to gradbeni
inženir, kije odgovoren za mehansko
stabilnost in trdnost? Je to strojni
inženir, kije odgovoren za energetsko
učinkovitost? Ali elektroinženir, ki
odgovarja za vse sisteme in napajanje z
električno energijo?

Po mnenju Inženirske zbornice
Slovenije je vodja projekta lahko
arhitekt ali inženir, saj oba poznata

proces projektiranja, potrebe in
zahteve vseh sodelujočih strokovnjakov
pri izdelavi projektne dokumentacije,
želje in finančne omejitve naročnika
- investitorja in seveda delo upravnih

organov, ki vodijo upravni postopek
pri izdaji gradbenega dovoljenja. Za
vodjo projekta sta oba kompetentna,
ne nazadnje sta oba opravila strokovni
izpit s področja graditve objektov, ki
vključuje tudi predmet investicijski
procesi in vodenje projektov.

Arhitekti pri argumentiranju svoje
monopolne vloge naštevajo argumente,
ki sodijo v obseg arhitekture kot
stroke (umeščanje na parcelo,
dostop, orientacija, zasnova stavbe,

funkcionalna razporeditev notranjih
prostorov in povezave med njimi), že
v zelo zgodnji fazi vključevanje drugih
strokovnjakov (usklajevanje napeljav,
konstrukcije, požarne varnosti ...),
vendar stavba ne bo nič drugače
funkcionirala in ne bo drugačna, kot si
jo je zamislil arhitekt, če bo projektant
arhitekture arhitekt, vodja projekta,
torej tisti, ki mu investitor zaupa (saj

mu je konec koncev zaupal denar),

pa inženir. Naloga vodje projekta,
kot jo določa gradbeni zakon, ni
projektiranje, ampak koordinacija
izdelave projektne dokumentacije, torej
skladnost projektne dokumentacije

s projektno nalogo in medsebojna
usklajenost načrtov, kijih izdelajo
pooblaščeni strokovnjaki različnih
strok, kar ob zaključku izdelave vodja
projekta tudi potrdi.

Nova zakonodaja je določila štiri
regulirane poklice. To so arhitekt,
krajinski arhitekt, pooblaščeni
prostorski načrtovalec in pooblaščeni

inženir. Vodja projekta ni reguliran
poklic, z zakonom je določeno, da
je to lahko pooblaščeni arhitekt ali
pooblaščeni inženir. V praksi so bili
v času veljave prejšnjega zakona, ki
ima glede vodje projekta vsebinsko
enako dikcijo, vodje projekta so lahko
tako arhitekti kot inženirji (večinoma

so bili med inženirji to gradbeni
inženirji), z novim zakonom pa je
ministrstvo za okolje in prostor vsem
upravnim organom izdalo navodilo,

v katerem opisuje pomembnost in
javni interes arhitekturne stroke ter

upravne organe pouči, daje vodja
projekta za stavbe lahko le arhitekt,

medtem ko za inženirske objekte vodjo
projekta določi projektant (podjetje, ki
je sklenilo pogodbo o projektiranju).
Navodilo torej nepravi, daje vodja
projekta za stavbo arhitekt, vodja
projekta za inženirski objekt pa inženir.
Navodilo pravi, daje vodja projekta

za stavbo arhitekt, za inženirski objekt

pa arhitekt ali inženir. Inženirji smo
prepričani, da »ali« velja tudi v primeru
stavb, saj vodenje projektiranja ni
specifično znanje, ki bi sega učili na

fakulteti, ampak je to veščina, ki sejo
pridobi z delom v praksi in jo lahko
obvladajo tako arhitekti kot inženirji.

Pri tem pozabljamo, da navodilo
ministrstva upravnim organom sploh
nima pravne podlage in da je za

tolmačenje zakona pristojen le državni
zbor, kije zakon sprejel. Dalje, upravni
organi, ki v postopkih izdaje gradbenih

in uporabnih dovoljenj upoštevajo
navodilo ministrstva, so v prekršku, ker
po zakonu sploh niso pooblaščeni za
ugotavljanje prevladujoče stroke.

Inženirji in arhitekti moramo
tvorno sodelovati v projektih in
medsebojno spoštovati delo drug
drugega. Pri vsakodnevnem delu
je nujno sodelovanje inženirjev in
arhitektov ter obeh strokovnih zbornic
za uveljavljanje posameznih strok,
izboljševanje kakovosti naših storitev
in prispevek k večji dodani vrednosti
celotnega grajenega okolja. Kolega
predsednik Zbornice za arhitekturo in
prostor pravi, da to lahko dosežemo
z doslednim zagovarjanjem načela
strokovnih kompetenc in daje vsak
na svojem področju strokovnjak.
V celoti se strinjava z njim, vendar
vodenje ni eno od strokovnih področij
in kompetenc, ki bi bile omejene na

ozko področje posamezne stroke.
Kompetence za vodenje projekta poleg
strokovnih zahtevajo tudi poslovne,
ki so pri nas zelo redke tako pri
arhitektih kot tudi inženirjih, zato
mora biti imenovanje vodje projekta

v pristojnosti projektanta, ki je za
izdelavo projektne dokumentacije tudi
odškodninsko odgovoren.

Prispevek je mnenje avtorja
in ne izraža nujno stališča uredništva.

Navodilo določa, daje
vodja projekta za stavbo
arhitekt, za inženirski
objekt pa arhitekt ali
inženir. Inženirji smo
prepričani, da »ali« velja
tudi v primeru stavb.
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Črtomir
Remec,

Andrej
Pogačnik,

Matične sekcije

inženirjev IZS

O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!

Delo 17.10.2019 
ČetrtekDržava: Slovenija

Doseg: 153.990

Stran: 7

Površina: 501 cm2 2 / 2

Delo 17.10.2019 
ČetrtekDržava: Slovenija

Doseg: 153.990 Kazalo

Stran: 7

Površina: 501 cm2

16





O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!

6. dan odprtih vrat na UL FGG
Kaj: Dan odprtih vrat na Fakulteti za gradbeništvo in geodezijo
Kdaj: četrtek, 17.10.2019 od 9.00 do 17.00
Kje: Fakulteta za gradbeništvo in geodezijo, Jamova cesta 2, Ljubljana
Prireditelj: Fakulteta za gradbeništvo in geodezijo
Vstopnina: Brez vstopnine

Tudi letos bo ljubljanska Fakulteta za gradbeništvo in geodezijo
odprla vrata slovenskim dijakom. Že šesto leto zapored bo za dijake
3. in 4. letnikov pripravila dan odprtih vrat, na katerem bo preko
interaktivnih predstavitev in eksperimentov mladim ponudila čim
več informacij o poklicnih možnostih s sveta gradbeništva,
geodezije in vodarstva. Dan odprtih vrat bo potekal na Fakulteti za
gradbeništvo in geodezijo v četrtek, 17. oktobra, od 9.00 do 17.00.

Raznolik svet gradbeništva

Dijaki bodo skozi zanimive predstavitve izvedeli, kdaj so tla zadosti trdna
za gradnjo, se seznanili z zakonitostmi gradnje mostov in s pomočjo
potresne mize iskali gradbene rešitve za večjo potresno varnost stavb.
Izvedeli bodo, kdaj postaviti nesemaforizirano križišče, kdaj krožno
križišče in kdaj se odločiti za semaforizacijo križišča ter kako ustvariti
digitalni model zgradbe, da se lahko po njem sprehodiš s pomočjo VR
očal.

Uporaba tehnologije v geodeziji

Vas zanima, kaj je peskovnik z obogateno resničnostjo in za kaj se
uporablja v geodeziji? Dijaki bodo na dnevu odprtih vrat izvedeli točno to,
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lahko pa ga bodo tudi preizkusili. Izvedeli bodo še, čemu je namenjen
letalnik (dron) ter spoznali pravila in načine letenja. S kratko
demonstracijo bodo na fakulteti prikazali tudi zajem 3D podatkov z
laserskim skenerjem, predstavili princip delovanja skenerja ter podali
nekaj primerov uporabe.

Delo vodarja bodo spoznali preko kviza in zanimivih predstavitev

Delo vodarja bodo dijakom približali preko kviza, kjer bodo le-ti lahko
preverili svoje znanje o nastanku poplav, čiščenju odpadne vode in
ravnanju z odpadki. Spoznali bodo tudi model podtalnice ter model
premeščanja rečnih sedimentov ter se preizkusili v izgradnji
cevovodnega omrežja.

Vir: Fakulteta za gradbeništvo in geodezijo, Napovednik.com

Napovednik.com 16.10.2019 
SredaDržava: Slovenija

Doseg: 111.071

18:05

https://www.napovednik.com/dogodek533282_6_dan_odp... 2 / 2

Napovednik.com 16.10.2019 
SredaDržava: Slovenija

Doseg: 111.071 Kazalo

18:05

https://www.napovednik.com/dogodek533282_6_dan_odp...

18

https://www.napovednik.com/dogodek533282_6_dan_odprtih_vrat_na_ul_fgg




CIRIL KOZ| EK, ŽUPAN OBČINE ŠENČUR

Končujejo se največje naložbe

Župan občine Šenčur Ciril Kozjek se nadeja, da se bodo letos končali največji projekti v

občini: gradnja komunalne infrastrukture v Trbojah in Žerjavki, dokončanje Blagneče
hiše, že oktobra pa tudi novo krožišče na državni cesti proti Brniku.

DANICA ZAVRL ŽLEBIR

□ Kako poteka gradnja komunalne

infrastrukture v Trbojah in Žerjavki?

Investicija je v sklepni fazi, poteka as-

faltiranje v obeh vaseh, tako da lahko

pričakujemo, da bodo sredi oktobra

končana vsa dela v to 4,3 milijona evrov

vredno investicijo. Ko bo to končano,

to pomeni, da bo ta del investicije za-

ključen, tudi v proračunu je tako, in

lahko začenjamo pripravljati dvoletni

proračun, kamor bi želeli vključiti na-

daljnjo izgradnjo kanalizacije v Preba-

čevem in nato še v Voklem. To želimo
tudi zaradi prometne ureditve, da ne

bo preveč prometnega zastoja. Začeli

smo že prve priklope iz Vogelj, ki jih s

čistilno napravo v Trbojah povezuje v

okviru te naložbe zgrajeni povezovalni

kanal. Na tem območju bo priključenih
okoli dvesto gospodinjstev, začeli bomo

izdajati tudi odločbe za Trboje in Žerjav-

ko. Gre za zelo veliko investicijo, poleg
izgradnje povezovalnega kanala iz Vo-

gelj, kanalizacije za Trboje in Žerjavko

in štirih črpališč je bilo poskrbljeno tudi

za vso infrastrukturno ureditev: cesto,

pločnik, avtobusna postajališča. Ob bli-

žajočem se koncu naj rečem, da ni vse

potekalo gladko, veliko je bilo pogovorov

in projekt smo tudi nekoliko prilagodili

okoliščinam.

□ Kakšen je napredek pri obnovi Bla-

gneče hiše?

Kot lahko vidite, smo podrli zgornji le-

seni del na stanovanjskem delu hiše.
Marsikdo bi si želel, da bi podrli kar ce-

lotno staro hišo, vendar je pod zaščito
Zavoda za varstvo kulturne dediščine. Z

njim smo se po dolgih pogajanjih dogo-

vorili, da odstranimo samo gornji leseni
del, spodnjega pa bomo obnovili, ojačali
in nadgradili z novim lesenim delom, ki

bo iz macesnovega lesa in v popolnoma

enaki obliki, kot je bil odstranjeni del.

Pogodba z izvajalcem v višini 550 tisoč

evrov (brez DDV) je podpisana. Znesek je

visok, ampak realen, saj gre za obsežna
in zahtevna dela, stroški obnove starih

objektov pa so vedno domala višji od

novogradenj. V pogajanjih smo pri edi-

nem ponudniku vendarle dosegli neko-

liko nižjo ceno. Dela potekajo in priča-
kujemo, da bodo končana do zime. Nad

pritličjem bo betonska plošča, nad njo

leseni del in streha, ta pa povezana z

novim že zgrajenim objektom v ozadju,

za katerega smo končno podpisali tudi

pogodbo za opremo, izdelovalec ima dva

meseca časa za izvedbo. Do novembra

morajo biti tudi ta dela končana.

□ K tem rokom vas zavezuje tudi fi-

nanciranje?

Res je, pri opremi novega dela, kjer bo

medgeneracijski center, smo vezani na

sredstva LAS programa Gorenjska ko-

šarica. Sofinanciranje pa je tudi iz Eko

sklada, kjer moramo do konca novem-

bra oddati poročilo. Zdaj smo na dobri

poti k dokončanju del in Blagneča hiša

bo dobila nov sijaj. Naslednje leto pri-

čakujemo selitev v nove prostore. Po-

trebna bo še zunanja ureditev. Želimo

še odkupiti del zemljišča od sosednjega

lastnika. Stara Blaneča hiša, ki jo zdaj

urejamo, pa še nima predvidene do-

končne vsebine in bomo zbirali pobu-

de, kaj naj bi bilo v njej. Me pa veseli,

da bo po dolgih letih obnova, s katero
se ukvarjamo že tretji mandat, slednjič
končana.

□ Tretja večja gradnja je krožišče na

brniški cesti. Kdaj bo končano?
Ta naložba je obsegala prestavitev ceste

v obrtni coni in gradnjo krožišča z Dela-
vsko cesto in obrtno cono ter trgovskim

centrom. Trgovski center želijo odpreti

oktobra in tako smo kar v časovni sti-

ski, saj morajo biti do takrat končana
tudi dela na cesti. Trenutno potekajo
zelo dobro in verjamem, da bo pravoča-
sno narejeno. Dela so bila načrtovana
že lep čas, a nismo mogli začeti delati

pred prestavitvijo fekalnega kanala, kar

pa je bila naloga investitorja v trgovski
center. Zgrajeno krožišče bo olajšalo do-

stop na Delavsko cesto in v obrtno cono.

Med gradnjo je promet po brniški cesti

urejen s semaforjem in tako bo še do

srede oktobra. Morda bodo dela lahko

končana že kaj prej, če bodo vremenske

razmere ugodne.

□ Znova ste obnovili tudi zahteve v

zvezi s preleti letal nad Šenčurjem. S

kakšnim uspehom?
Dal sem pobudo kranjskemu županu,
da skličemo sestanek z vsemi vplete-

nimi občinami, ki imajo težave s pre-

leti letal, ta krog se je razširil na Ško-

fjo Loko, Komendo, Vodice, Cerklje in

Kranj. Dogovorili smo se, da bi najprej

zahtevali ukinitev rute, odobrene leta

Župan Ciril Kozjek / Foto: Tina Dokl
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2013, ki zadeva protokol poletov v smeri Šenčurja in Kranja.
Nočni poleti pa naj se povsem opustijo po 22. uri. S tem so

se strinjali tudi na ministrstvu, kdaj pa se bo v tej smeri kaj

zgodilo, ne vemo. Ukrepi se bodo nadaljevali z merjenjem

hrupa, ki jih bomo posebej izvajali tudi v občinah Šenčur in

Kranj. Še vedno zatrjujemo, da so manevri pri vzletanju in

pristajanju mnogo prenizko nad Šenčurjem (imajo lahko vi-

šino 250 metrov, a je to večkrat zlorabljeno). Sam sem dal že

dve prijavi na agencijo za letalstvo, odgovora od tam ni. Želi-

mo, da se letališče razvija, a ne na škodo občank in občanov.

Letališče pripravlja tudi plan širitve cestne infrastrukture,

kjer bi bil Šenčur ponovno na udaru, tokrat glede cestnega

prometa, čemur pa tudi nasprotujemo. Tu bomo skupaj z

državo morali najti skupna izhodišča. Smo za obvoznice in

varen promet, a ne na način, kot ga je predlagalo letališče.

S težavami zaradi preletov se borimo že od leta 2008. Prav

bi bilo, da se sprejme zakonodaja, ki bi omogočila, da bodisi

posamezniki bodisi lokalna skupnost ob letališču dobi pri-
merne odškodnine.

□ Katere projekte pripravljate za naprej?

Naj omenim, da smo letos precej denarja vložili v obnovo

športne infrastrukture, ta čas pa pridobivamo gradbeno do-

voljenje za športni park. izdelujemo tudi projektno dokumen-

tacijo za dve cesti, za Kranjsko cesto do državne ceste in cesto

proti Britofu. Načrtujemo obnovo, poskrbljeno bo tudi za večjo

varnost, ki vključuje kolesarski pas.

Ljudi zagotovo tudi zanima, zakaj ni kolesarske povezave od
letališča do Šenčurja ob državni brniški cesti. Ni še odkuplje-
nih zemljišč za kakih tristo metrov manjkajoče kolesarske

steze do Beleharjeve ceste. Država pripravlja ta projekt in bo

mogoča tudi razlastitev, če ne bo prišlo do dogovora za okoli

1200 kvadratnih metrov zemljišč, ki so v lasti sedmih lastni-

kov. Z njimi smo se na občini pogajali, imeli smo mandat,

do kolikšne cene se lahko zemljišča odkupijo (po ceni, ki jo
imamo za kmetijska zemljišča), a nikakor nismo prišli sku-

paj. Zato sem nadaljnje postopke prenesel na državo.

□ Je že kaj novega v zvezi z gradnjo namakalnega sistema?

Imamo gradbeno dovoljenje za prvih devetdeset hektarjev,

nestrpno pa čakamo na drugega, ki smo ga vložili na mi-

nistrstvo za okolje. Razpis je odprt do novembra in zanj pri-

pravljamo dokumentacijo. Če bodo zagotovljena sredstva, bi

lahko naslednje leto začeli gradnjo namakalnega sistema.
Če ne bomo kandidirali letos, bo ta projekt ostal na čakanju

za novo finančno perspektivo. Občina sama namreč brez fi-

nanciranja ne more zagotoviti 1,7 milijona evrov. Imamo pa v

letošnjem proračunu zagotovljen denar za namakalni sistem

in ga bomo vključili tudi v prihodnjega.
□ Kakšno je upanje, da se bo skoraj začela gradnja odseka
Britof-Hotemaže?

Nimamo prav trdnega upanja, da se bo ta cesta začela graditi
v naslednjem letu, čeprav je sicer država v proračunu zago-

tovila denar zanjo. Gradbeno dovoljenje je bilo namreč zavr-

njeno in država je začela spet voditi postopek po novi gradbe-

ni zakonodaji, po kateri bo potrebna tudi presoja vplivov na

okolje. Dovoljenje zdaj izdaja ministrstvo za okolje, nič več

upravna enota. Pričakujem, da bo do konca letošnjega leta

pridobljena ta dokumentacija, če bo vse teklo po načrtih. Mi

je pa žal, da se je stvar tako zavlekla. Z županom Mestne ob-

čine Kranj in z občinami Cerklje in Preddvor, ki sta prav tako

odvisni od dokončanja te ceste, skupaj izvajamo pritisk, da bi

se to čim prej rešilo. Navsezadnje je zgodba stara že štirideset

let. Rad bi, da se konča še v mojem mandatu.
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Tomaž Benčina, predsednik uprave

Cinkarne Celje, ki je za vzorno skoraj
50-letno sodelovanje prejela srebrno pla-
keto Fakultete za gradbeništvo in geode-
zijo Univerze v Ljubljani, ki je nagrade
podelila ob svoji 100. obletnici.

Damir Grgič, trener košarkaric ŽKK

Cinkarna Celje, bo tudi v prihodnje sedel na

klopi članske izbrane vrste, ki jo je popeljal
na dve evropski prvenstvi. Pri Košarkarski
zvezi Slovenije si napredka ženske izbrane

vrste brez njega ne predstavljajo.

Andraž Tliš, direktor korporacije Tuš,

podjetje je otroškim oddelkom celjske
bolnišnice podarilo oblačila za njihove
najmlajše bolnike, gre za 4000 oblačil v

vrednosti 20 tisoč evrov.

Martin Karlin, trener prve ekipe
Plavalnega kluba Neptun Celje, je zado-

voljen zapuščal miting Start Kranj, kjer
so njegovi varovanci posegli po kar šestih

zmagah in konkurenci napovedali oster

boj za zmage v letošnji sezoni.

Iztok Skok je izdelal nagrajeni logotip
'Celjske rolce' natečaja Mestne četrti
Center, ki predstavlja zaščitni znak te sla-
dice z dolgoletno tradicijo s katerim je ta

še bolj prepoznavna v javnosti.

Igor Pečoler, ki je z delom v video pro-
dukciji pričel že v srednji šoli, je kreati-
vec, snemalec, fotograf, ki se ga spom-
nimo kot ustvarjalca filma Zadnji krog in

spletne serije Dualizem. Ustvariti želi tudi
lasten celovečerec.

Klemen Ferlin, vratar Rokometnega klu-
ba Celja Pivovarne Laško, je na izjemno
zahtevnem gostovanju v Parizu, zvezdni-
kom Pariš Saint Germaina zaustavil kar
20 strelov, od tega dve 7-metrovki.
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Število delovno aktivnih oseb v dejavnosti trgovine v avgustu 2019 za več kot 10 % višje kot pred petimi leti
V  avgustu 2019 je bilo v Sloveniji okoli 893.200 delovno aktivnih oseb ali za 0,1 % manj kot v prejšnjem mesecu in za 2,4 %  več kot v avgustu 2018. Okoli 114.400
teh oseb je delalo v dejavnosti trgovina, vzdrževanje in popravila motornih vozil.

16.10.2019  |  končni podatki

Uršula Klanjšek

Povpraševanje po podatkih 

DELI OBJAVO:
  

Število delovno aktivnih oseb v avgustu 2019 za 0,1 % nižje kot v juliju 2019 

Konec avgusta 2019 je bilo v Sloveniji okoli 893.200 delovno aktivnih oseb (za 0,1 % manj kot v prejšnjem mesecu) in za 2,4 % (ali okoli 20.700 oseb) več kot konec
avgusta 2018. Število zaposlenih oseb se je znižalo za 0,1 % (na okoli 802.000), število samozaposlenih oseb pa se je zvišalo za 0,2 % (na okoli 91.200). 

Število delovno aktivnih moških se je glede na julij 2019 znižalo za 0,1 % (na nekaj manj kot 492.400 moških); za prav toliko (za 0,1 %) se je znižalo tudi število
delovno aktivnih žensk (na nekaj manj kot 400.800 žensk). 

Z vidika statističnih regij, v katerih imajo delovno aktivne osebe delo, se je število delovno aktivnih oseb v avgustu 2019 glede na julij 2019 znižalo v vseh  statističnih
regijah, razen v savinjski in pomurski statistični regiji, kjer se je število povečalo za okoli 100. Najizraziteje se je število znižalo v podravski statistični regiji, in sicer  za
0,2 % ali za manj kot 300. Glede na avgust 2018 se je število delovno aktivnih oseb v avgustu 2019 zvišalo v vseh statističnih regijah. Najizraziteje se je zvišalo v
osrednjeslovenski (za 2,4 % ali za nekaj manj kot 7.200), v podravski statistični regiji (za 2,5 % ali za nekaj manj kot 3.000) in v savinjski statistični regiji (za 2,3 % ali
za nekaj manj kot 2.400). 

Z vidika dejavnosti, v katerih so imele delovno aktivne osebe zaposlitev, se je število delovno aktivnih oseb v avgustu 2019 glede na julij 2019 v dvanajstih
dejavnostih zvišalo, v osmih pa znižalo. Glede na avgust 2018 se je to število znižalo v šestih, zvišalo pa v štirinajstih dejavnostih; najbolj se je zvišalo v dejavnosti
gradbeništvo (za približno 5.300 ali za 8,9 %) in v predelovalnih dejavnostih (za približno 4.300 ali za 2,1 %).  

Število delovno aktivnih oseb v dejavnosti trgovina, vzdrževanje in popravila motornih vozil se je v zadnjih petih letih povečalo za 10,3 % 

V dejavnosti trgovina, vzdrževanje in popravila motornih vozil je konec avgusta 2019  delalo okoli 114.400 delovno aktivnih oseb. Od tega jih je bilo zaposlenih
93 %, samozaposlenih pa 7 %. 48 % je bilo moških, 52 % pa žensk. 

V dejavnosti trgovina z motornimi vozili in popravila motornih vozil je delalo nekaj več kot 15.900 delovno aktivnih oseb ali 14 % vseh v dejavnosti trgovine. Nekaj
manj kot 40.600 ali 35 % delovno aktivnih oseb je delalo v dejavnosti posredništvo in trgovina na debelo, razen z motornimi vozili, in skoraj 57.900 ali 51 % v
dejavnosti trgovina na drobno, razen z motornimi vozili. 

4 % delovno aktivnih oseb v dejavnosti trgovine je imelo doseženo osnovnošolsko izobrazbo ali manj, 69 % jih je imelo doseženo srednješolsko izobrazbo in 27 %
višješolsko ali visokošolsko izobrazbo. Najvišji delež delovno aktivnih oseb z doseženo osnovnošolsko izobrazbo ali manj in z doseženo srednješolsko izobrazbo je
bil v dejavnosti trgovina z motornimi vozili in popravila motornih vozil, najvišji delež oseb z doseženo višješolsko ali visokošolsko izobrazbo pa v dejavnosti
posredništvo in trgovina na debelo, razen z motornimi vozili.

Število delovno aktivnih oseb v dejavnosti trgovina, vzdrževanje in popravila motornih vozil je v avgustu 2019 glede na julij 2019 ostalo na enaki ravni. Glede na
avgust 2018  se je število povečalo za  nekaj več kot 2.400 ali za 2 %. V zadnjih petih letih se je število delovno aktivnih oseb v dejavnosti trgovine povečalo za nekaj
manj kot 10.700 ali za 10,3 %, najbolj se je povečalo v trgovini na drobno, razen z motornimi vozili, in sicer za nekaj več kot 5.000.

Priponke
Delovno aktivno prebivalstvo po spolu, Slovenija, avgust 2019.xls  36 kB 

Obiščite tudi našo podatkovno bazo SiStat.
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Na ljubljanski univerzi iz tržne dejavnosti v treh letih
za 11,8 milijona evrov dodatkov
16.10.2019 13:47

Ljubljana, 16. oktobra (STA) - Na Univerzi v Ljubljani so po poročanju POP TV okoli
200 posameznikom v treh letih razdelili 11,8 milijona evrov iz tržne dejavnosti. To
področje je pod drobnogled vzela tudi notranja revizija leta 2016, ki sta ji sledili še
dve, ključni očitki pa so konflikt interesov, konkurenca in nejasnosti, ali je delo
opravljeno zunaj rednega delovnega časa.

Medij je objavil seznam 15 profesorjev in drugih zaposlenih, ki so v letih 2016-2018 dobili
izplačanih po več kot 100.000 evrov avtorskih honorarjev, podjemnih pogodb in različnih
dodatkov iz tržne dejavnosti. Več kot 30.000 evrov dodatka iz tržne dejavnosti pa je prejelo
210 zaposlenih na 26 fakultetah. Dodatki iz tržne dejavnosti so bili izplačani za delovno
uspešnost, povečan obseg dela, mentorstvo, kot položajni dodatek, za dopolnilno delo, za
specializacijo, dežurstvo.

Najvišje zneske so prejeli zaposleni na fakultetah za elektrotehniko, medicino, strojništvo,
gradbeništvo in tudi upravo. Profesorji oziroma drugi zaposleni so visoke zneske prejeli
predvsem na račun tržne dejavnosti fakultet.

Rekorder je po poročanju POP TV redni profesor, predstojnik katedre za merjenja in
robotiko in vodja laboratorija za metrologijo in kakovost na fakulteti za elektrotehniko Janko
Drnovšek. V treh letih je ob redni plači prejel skoraj 197.000 evrov - glavnino kot avtorski
honorar za tržno dejavnost ter dodatke na plačo (položajni dodatek, dodatek za povečan
obseg dela, mentorstvo). Kot redni profesor prejme tudi najvišjo plačo na fakulteti, skoraj
60.000 evrov letno osnovne bruto plače, poroča POP TV.

Drnovšek je po navedbah televizije zatrdil, da vse delo do zadnjega evra že 35 let poteka
prek fakultete za elektrotehniko. Trdi, da se njegovo tržno delo ne zažira v pedagoško,
"ravno obratno, doseči status rednega profesorja zahteva mnogo, mnogo let odrekanja. In
ta zažira družinsko življenje," je dejal.

Na fakulteti za elektrotehniko, ki ima med prvimi 15 prejemniki visokih dodatkov dva
zaposlena, so poudarili predvsem pomen prenašanja znanja med akademskim okoljem in
gospodarstvom. "Zaradi specifičnega, pretežno avtorskega angažmaja in aktivnosti v
sklopu pridobljenih projektov, so nekateri naši sodelavci v breme svojega prostega časa
pripravljeni prevzeti dodatne obveznosti. Tovrstno delo redno zaposleni opravljajo poleg
rednega dela in zunaj rednega delovnega časa. Dodatno delo in dosežke zaposlenih pa je
treba ustrezno ovrednotiti in nagrajevati," so pojasnili v odzivu za POP TV.

Na seznamu prejemnikov najvišjih dodatkov iz tržne dejavnosti je tudi sedem zaposlenih
na medicinski fakulteti. Kot je za POP TV pojasnil dekan Igor Švab, s tem denarjem, ki ga
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zaslužijo na trgu, financirajo celo vrsto dejavnosti, prispevajo k razvoju fakultete in
univerze. "Majhen delež tega denarja pa namenimo za stimulacijo teh ljudi, ki tukaj delajo.
In ti ljudje si to zaslužijo, ker brez njihovega prispevka teh prihodkov ne bi bilo. In potem bi
bila, če drugega ne, medicinska fakulteta v finančnih težavah," je dodal Švab.

Medicinska fakulteta je po poročanju POP TV tudi daleč najbolj tržno dejavna, saj tretjino
prihodkov, 19 od 54 milijonov evrov, ustvarijo s tržno dejavnostjo. Kot so zapisali v letnem
poročilu, so to sredstva, ki jih fakulteta "pridobi z opravljanjem zdravstvenih storitev za
zavode s področja zdravstvenega varstva, ministrstvo za pravosodje, ministrstvo za
notranje zadeve ter policijske uprave, z opravljanjem izvedenskih mnenj učiteljev, ki
sodelujejo kot sodni izvedenci pri komisiji fakultete za izvedenska mnenja, z oddajo
poslovnih prostorov Oražnovega dijaškega doma na Wolfovi ulici ter oddajo nezasedenih
pedagoških prostorov, z raziskavami za gospodarska podjetja itd."

Čeprav več kot 90 odstotkov posla opravijo z Univerzitetnim kliničnim centrom Ljubljana, je
dekan ostro zavrnil očitke, da imajo monopolni položaj. "To je trg, ki sega lahko tudi v
tujino. Bolnišnice, zdravstveni domovi pogostokrat preverjajo, ali bi drugje lahko dobili nižje
cene, boljše pogoje. Pa se vedno znova odločijo za medicinsko fakulteto v Ljubljani.
Verjetno zaradi tega, ker smo dovolj dobri, pa kljub temu cenovno dovolj učinkoviti," je
dodal.

Rektor Univerze v Ljubljani Igor Papič je glede monopolnega delovanja za POP TV dejal,
da sta za vsako pogodbo potrebna vsaj dva podpisnika, eden, ki plača, drugi pa, ki storitev
opravlja. Glede izplačevanja dodatkov pa je zatrdil, da je skrajni čas, da se to uredi, saj bi
se moralo že leta 2015. "Ključno je torej, da se zadeve glede izplačil uredijo, da so
transparentne, da se preuči, kdo je kaj dobil pod kakšnimi pogoji, da je poslovanje
univerze transparentno," je dodal.

"Povezovanje z gospodarstvom je lahko v javnem interesu, ni pa v javnem interesu
sodelovanje s podjetji, kjer je cilj zaslužek profesorjev," pa je bil kritičen predsednik
Visokošolskega sindikata Slovenije Marko Marinčič.

Iusinfo.si 16.10.2019 
SredaDržava: Slovenija

Doseg:

14:03

https://www.iusinfo.si/medijsko-sredisce/dnevne-no... 2 / 2

Iusinfo.si 16.10.2019 
SredaDržava: Slovenija

Doseg: Kazalo

14:03

https://www.iusinfo.si/medijsko-sredisce/dnevne-no...

24

https://www.iusinfo.si/medijsko-sredisce/dnevne-novice/251267


O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!

sreda, 16 oktober 2019 08:53 Napisal  Iva Pavlin Žurman Comments:0 Komentarjev

Rešimo Slovenijo – odmev na pisanje v Oni 

foto: Veronika Savnik

»Medtem ko so jokali in javkali tam pri Prešernu …«, je zapisala urednica One v svojem
uvodniku Mušice in sloni (15.10.2019). Je mogoče mislila javkanje kulturnika, pesnika in
igralca, gospoda Toneta Kuntnerja, ki je povzel Cankarjeve besede (Hlapci) in je njegov
odločen in čustven nastop navdušil množico! Najbrž ni mislila na javkanje igralca-komika
Marjana (bil je prisoten le na plakatu), saj on javnost - državljane »zabava« na drugačen
način, celo z »vpletanjem prijateljice« v SOVO.

 

Bila sem tam pri Prešernu v živo in sem, zanimivo, stvari videla popolnoma drugače kot urednica,
ki je tam ni bilo. Njen komentar najverjetneje temelji na opisu dogajanja, ki so ji ga posredovali
dominantni mediji - s skromno minutažo prikaza »izbranih slik« s kraja dogajanja, »pri Prešernu«,
dogodka, ki je bil tudi kulturen, ne le političen in bil je kritičen do dogajanja v različnih družbenih
podsistemih. »Mi ne rušimo vlade, kajti vlada se ruši sama«, je bilo povedano. In, dogajanja v
koaliciji (tudi z ne-koalicijsko partnerko) ni moč skriti! Zato ponavljam, pri Prešernu sem bila

IZPOSTAVLJENO
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zaradi domovine Slovenije (»za svoje tri otroke«, mi je pojasnil mladi mož, ko sem mu pokazala
transparent na katerega sem napisala: ZA svobodo govora, resnico v medijih, pravno državo, na
drugi strani pa sem napisala: PROTI mafiji v sodstvu, zdravstvu, gradbeništvu, financah, … ). Gre
za Slovenijo, ki jo v razvoju že prehitevajo nekdanje socialistične države, danes članice EU.
Odgovornost vedno nosi vladajoča elita (oblast), naloga medijev pa je, da so njeni kritiki, torej
njena opozicija! Adrio, o kateri piše urednica One, so leta 2016 prodali nemškemu skladu
ustanovljenemu tik pred prodajo in s skritimi lastniki iz Irana (je že leta 2016 pisal na siolu novinar
P. Cirman, ki danes molči) tisti, ki sedijo v tej vladi! In sedaj jo bodo zopet »reševali« isti, na račun
nas, davkoplačevalcev!

V zaključku urednica bralce zavaja z obrabljeno floskulo levi, desni-vsi glih politiki, zato, da ljudem
še bolj priskuti politiko. Je Anže Logar, član SDS, ki je s parlamentarno komisijo več let(!)
raziskoval bančni rop stoletja in je(so) opravil(i) delo, ki bi ga morali preiskovalci (kriminalisti,
tožilci), jim dostavil obremenilni material za pripravo obtožnic proti krivim (ki imajo imena in
priimke, ne pa oznake levi - desni) »skrajni desničar«, ker se bori za vladavino prava? Vsi isti?

Iva Pavlin Žurman, Solkan
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16.10.2019 13:47

Na ljubljanski univerzi iz tržne dejavnosti v treh
letih za 11,8 milijona evrov dodatkov
Ljubljana, 16. oktobra (STA) - Na Univerzi v Ljubljani so po poročanju POP TV okoli 200 posameznikom v treh
letih razdelili 11,8 milijona evrov iz tržne dejavnosti. To področje je pod drobnogled vzela tudi notranja
revizija leta 2016, ki sta ji sledili še dve, ključni očitki pa so konflikt interesov, konkurenca in nejasnosti, ali je
delo opravljeno zunaj rednega delovnega časa.

Medij je objavil seznam 15 profesorjev in drugih zaposlenih, ki so v letih 2016-2018 dobili izplačanih po več kot
100.000 evrov avtorskih honorarjev, podjemnih pogodb in različnih dodatkov iz tržne dejavnosti. Več kot 30.000
evrov dodatka iz tržne dejavnosti pa je prejelo 210 zaposlenih na 26 fakultetah. Dodatki iz tržne dejavnosti so bili
izplačani za delovno uspešnost, povečan obseg dela, mentorstvo, kot položajni dodatek, za dopolnilno delo, za
specializacijo, dežurstvo.

Najvišje zneske so prejeli zaposleni na fakultetah za elektrotehniko, medicino, strojništvo, gradbeništvo in tudi
upravo. Profesorji oziroma drugi zaposleni so visoke zneske prejeli predvsem na račun tržne dejavnosti fakultet.

Rekorder je po poročanju POP TV redni profesor, predstojnik katedre za merjenja in robotiko in vodja laboratorija
za metrologijo in kakovost na fakulteti za elektrotehniko Janko Drnovšek. V treh letih je ob redni plači prejel skoraj
197.000 evrov - glavnino kot avtorski honorar za tržno dejavnost ter dodatke na plačo (položajni dodatek, dodatek
za povečan obseg dela, mentorstvo). Kot redni profesor prejme tudi najvišjo plačo na fakulteti, skoraj 60.000 evrov
letno osnovne bruto plače, poroča POP TV.

Drnovšek je po navedbah televizije zatrdil, da vse delo do zadnjega evra že 35 let poteka prek fakultete za
elektrotehniko. Trdi, da se njegovo tržno delo ne zažira v pedagoško, "ravno obratno, doseči status rednega
profesorja zahteva mnogo, mnogo let odrekanja. In ta zažira družinsko življenje," je dejal.

Na fakulteti za elektrotehniko, ki ima med prvimi 15 prejemniki visokih dodatkov dva zaposlena, so poudarili
predvsem pomen prenašanja znanja med akademskim okoljem in gospodarstvom. "Zaradi specifičnega, pretežno
avtorskega angažmaja in aktivnosti v sklopu pridobljenih projektov, so nekateri naši sodelavci v breme svojega
prostega časa pripravljeni prevzeti dodatne obveznosti. Tovrstno delo redno zaposleni opravljajo poleg rednega dela
in zunaj rednega delovnega časa. Dodatno delo in dosežke zaposlenih pa je treba ustrezno ovrednotiti in
nagrajevati," so pojasnili v odzivu za POP TV.

Na seznamu prejemnikov najvišjih dodatkov iz tržne dejavnosti je tudi sedem zaposlenih na medicinski fakulteti.
Kot je za POP TV pojasnil dekan Igor Švab, s tem denarjem, ki ga zaslužijo na trgu, financirajo celo vrsto dejavnosti,
prispevajo k razvoju fakultete in univerze. "Majhen delež tega denarja pa namenimo za stimulacijo teh ljudi, ki
tukaj delajo. In ti ljudje si to zaslužijo, ker brez njihovega prispevka teh prihodkov ne bi bilo. In potem bi bila, če
drugega ne, medicinska fakulteta v finančnih težavah," je dodal Švab.

Medicinska fakulteta je po poročanju POP TV tudi daleč najbolj tržno dejavna, saj tretjino prihodkov, 19 od 54
milijonov evrov, ustvarijo s tržno dejavnostjo. Kot so zapisali v letnem poročilu, so to sredstva, ki jih fakulteta
"pridobi z opravljanjem zdravstvenih storitev za zavode s področja zdravstvenega varstva, ministrstvo za
pravosodje, ministrstvo za notranje zadeve ter policijske uprave, z opravljanjem izvedenskih mnenj učiteljev, ki
sodelujejo kot sodni izvedenci pri komisiji fakultete za izvedenska mnenja, z oddajo poslovnih prostorov Oražnovega
dijaškega doma na Wolfovi ulici ter oddajo nezasedenih pedagoških prostorov, z raziskavami za gospodarska podjetja
itd."

Čeprav več kot 90 odstotkov posla opravijo z Univerzitetnim kliničnim centrom Ljubljana, je dekan ostro zavrnil
očitke, da imajo monopolni položaj. "To je trg, ki sega lahko tudi v tujino. Bolnišnice, zdravstveni domovi
pogostokrat preverjajo, ali bi drugje lahko dobili nižje cene, boljše pogoje. Pa se vedno znova odločijo za
medicinsko fakulteto v Ljubljani. Verjetno zaradi tega, ker smo dovolj dobri, pa kljub temu cenovno dovolj
učinkoviti," je dodal.

Rektor Univerze v Ljubljani Igor Papič je glede monopolnega delovanja za POP TV dejal, da sta za vsako pogodbo
potrebna vsaj dva podpisnika, eden, ki plača, drugi pa, ki storitev opravlja. Glede izplačevanja dodatkov pa je
zatrdil, da je skrajni čas, da se to uredi, saj bi se moralo že leta 2015. "Ključno je torej, da se zadeve glede izplačil
uredijo, da so transparentne, da se preuči, kdo je kaj dobil pod kakšnimi pogoji, da je poslovanje univerze
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transparentno," je dodal.

"Povezovanje z gospodarstvom je lahko v javnem interesu, ni pa v javnem interesu sodelovanje s podjetji, kjer je
cilj zaslužek profesorjev," pa je bil kritičen predsednik Visokošolskega sindikata Slovenije Marko Marinčič.
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